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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
effectiviteit van de regelgeving voor
de bescherming van Antarctica.
(Ingezonden 26 maart 2010)

1
Hoe beoordeelt u de effectiviteit van
het huidige (internationale)
beschermingsregime voor Antarctica,
waaronder de Nederlandse Wet
bescherming Antarctica, mede gelet
op de toenemende toeristische
belangstelling voor dit gebied?

2
Bent u van mening dat huidige
internationale en nationale
regelgeving voldoende bescherming
biedt aan dit unieke en zeer
kwetsbare natuurgebied? Zo ja, kunt
u dit toelichten? Zo nee, welke
mogelijkheden ziet u om de
bescherming van Antarctica te
verbeteren?

3
Kunt u inzicht geven in het aantal
aanvragen voor een vergunning
onder de Wet bescherming Antarctica
dat vanaf 2007 gedaan is, hoeveel
van die aanvragen gehonoreerd zijn,
en om hoeveel personen dit ging?

4
Kunt u inzicht geven in het soort
activiteiten waarvoor de
vergunningen worden aangevraagd,

en hoeveel van de aanvragen
wetenschappelijk onderzoek en
toerisme betreffen?

5
Kunt u toelichten wanneer
vergunningsaanvragen onder de Wet
bescherming Antarctica worden
gehonoreerd en wanneer niet?

6
Kunt u inzicht geven in het aantal
aanvragen dat sinds 2007 gedaan is
voor een vergunning onder de Wet
bescherming Antarctica om speciaal
beschermd Antarctisch gebied te
bezoeken? Wanneer worden
dergelijke verzoeken gehonoreerd en
wanneer niet?

7
Kunt u inzicht geven in het aantal
milieueffectrapportages (MER’s) dat
is opgesteld om in aanmerking te
komen voor een vergunning onder de
Wet bescherming Antarctica en
hoeveel van deze aanvragen
gehonoreerd zijn?

8
Worden de effecten van het toerisme
op de natuur, het milieu en de wilde
dieren in het Antarctisch gebied
gemonitord? Zo ja, bent u bereid deze
resultaten de Kamer toe te zenden?
Zo nee, waarom niet?

9
Kunt u inzicht geven in het totale
aantal toeristen dat Antarctica
bezoekt op jaarbasis?

10
Deelt u de mening dat het niet
wenselijk is om grootschalig toerisme
toe te staan op Antarctica? Zo nee,
waarom niet?

11
Deelt u de menig dat
verblijfsrecreatie op Antarctica
onwenselijk is en dat hier
internationale afspraken over
gemaakt moeten worden? Zo ja, bent
u bereid hiertoe een aanzet te geven?
Zo nee, waarom niet?

12
Deelt u de mening dat het
internationale beheer van Antarctica
onder meer gericht moet zijn op het
behoud van Antarctica als ongerepte
wildernis en dat permanente
faciliteiten slechts toegestaan worden
indien die faciliteiten aantoonbaar
noodzakelijk zijn voor
wetenschappelijk onderzoek? Zo nee,
waarom niet?
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